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Inzake Lentekriebels 

 

Geachte wethouder, 

 

Dit nav het artikel: ‘Basisschool geen plek voor seksuele oriëntatie en 
genderidentiteit’ 
Zie ook het interview met orthopedagoog Hans Koppies.  

Er is ophef over het project ‘lentekriebels’, een lesprogramma dat bij veel mensen 
enorme weerstand oproept. Seksuele vorming op de basisschool is niet primair 

een taak van de school of van de overheid stelt Hans Koppies. Dat scholen op last 

van de overheid al in groep 1 beginnen met seksuele vorming is volgens Koppies 

problematisch. Kinderen zijn hier nog niet mee bezig zegt hij. Er lijkt wel een 

agenda achter te zitten. 

 

• Wij willen van wethouder Gamri vernemen welke scholen die gebruik 

maken van het ‘lespakket’ Lentekriebels’ en wat de wethouder hiervan vindt.  
• Klopt het dat dit verplicht wordt gesteld door de overheid?  

• Als dat zo is en scholen zijn verplicht dit pakket af te nemen? 

• Zijn ouders voldoende geïnformeerd waaraan zij hun kinderen 

blootstellen? 

• Wat wordt er gedaan om kinderen te beschermen? 

• Wat kan of wil de wethouder zelf doen? 

 

Gezien de commotie hierover en gelet op de inhoud voor zover gedeeld in de 

media vindt Hart voor Bloemendaal dat er reden is tot zorg.  

Wij willen leerkrachten of scholen nergens van beschuldigen, maar toch zijn wij 

ongerust wanneer dit van bovenaf wordt opgelegd. ‘Onder het mom van zaken uit 
de taboesfeer halen’ worden kinderen blootgesteld aan onduidelijke en daarmee 
onveilige kaders’. Lessen waarin wordt gezegd dat kinderen zelf kunnen kiezen of 

ze een jongen of een meisje zijn roepen weerstand op. Maar er zijn nog meer 

voorbeelden waar ouders geschokt op reageren en hun kinderen deze week 

thuishouden. Dat lijkt ons een slechte ontwikkeling wanneer ouders omwille van de 

veiligheid van hun kinderen, deze niet naar school laten gaan. 

 

Hart voor Bloemendaal wil dat kinderen niet worden geïndoctrineerd en niet 

worden blootgesteld aan opvattingen waar zij nog niet aan toe zijn. Veiligheid gaat 

boven alles. Wij horen graag de wethouder over de situatie op Bloemendaalse 

basisscholen over Lentekriebels. 

Dhr. Metselaar 
(HvB) 

Inzake appartementen Alverna 

 

Een interessant artikel in het HD: Jongeren gaan wonen bij zusters in Alverna. Er 

zijn 60 appartementen waarvan er 30 leegstaan. De 30 leegstaande 

appartementen van zo’n 100 vierkante meter worden verbouwd, zo valt uit het 
artikel op te maken. Het worden appartementen van 50 vierkante meter. 

Dat betekent splitsing. Nu is onze vraag hoe de gemeente hiermee omgaat. Mag 

splitsing hier wel en elders niet en waarom (wel/niet)? 


